

與神相交

約翰壹書 1:3-10

引言: 你與神的關係如何?

李克強牧師

本論:

(一) 與神相交的方式內容

(二) 與神相交的必要元素

(三) 與神相交的必要條件

結論: 願聖靈幫助我們誠心的愛與敬畏聖潔慈愛全能的神。願我們歡喜地在神的真光下生活、好使我們能在每日的生活中享受神與我們相交的喜樂、並活出我們美好燦爛的生命來彰顯神的恩典與榮耀。

分享與討論

1. 今天的信息在那方面幫助你與神相交?
2. 在愛神與敬畏神、你在那些方面想要加強? 有何行動計劃?
3. 本著在光中行的原則你在那些與神相交的方式內容上可以做的更好?

Fellowship with God

I John 1:3-10

Introduction: How is your relationship with God?

Rev. Albert Li

Body:

(I) Methods and contents of fellowship with God

(II) Necessary elements for fellowship with God

(III) Necessary conditions for fellowship with God

Conclusion: May the Holy Spirit help us to sincerely love and fear the holy, loving and almighty God. May we live happily under the true light of God, so that we can enjoy the joy of God's fellowship with us in our daily lives, and live our beautiful and splendid lives to reveal God's grace and glory.

Sharing & Discussion

1. In what way does today's message help you fellowship with God?
2. What aspects do you want to strengthen in terms of loving and fearing God? What is your action plan?
3. Which methods and contents of fellowship with God can you do better based on the principle of walking in the light?